

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN PETROLEUM REFINERY Date: 20-04-2021 05:29:56 PM Subject: Disclosure</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصفاة البترول الأردنية /جوبترول التاريخ: 20-04-2021 05:29:56 PM الموضوع: إفصاح</p>
<p>Referring to the Decision of the Board of Directors of the Company No. (20) Dated 24 March 2021 , we would like to inform you that the Board of Directors decided the Ordinary General Assembly Meeting no.(65) to held at twelve o'clock at afternoon on Wednesday April 28 th ,2021 , by video and electronic communication according to the decision of the board no. (33) dated 19/4/2021. Please find attached the invitation form of the Ordinary General Assembly Meeting of Jordan Petroleum Refinery company. Ltd, schedule of business, power of attorney, authorization and announcement of the invitation to attend the meeting.</p>	<p>لاحقاً لقرار مجلس إدارة الشركة رقم (20) تاريخ 2021/3/24، نرجو إعلام معاليكم أن مجلس إدارة الشركة قد حدد موعد اجتماع الهيئة العامة العادي السنوي رقم (65) في تمام الساعة الثانية عشرة ظهراً من يوم الأربعاء الموافق 2021/4/28 بواسطة وسائل الاتصال المرئي والإلكتروني وذلك بموجب قراره رقم (33) تاريخ 2021/4/19. مرفق طيه نموذج الدعوة لاجتماع الهيئة العامة العادي السنوي للشركة وجدول الأعمال وقسيمة التوكيل والتفويض وإعلان الدعوة لحضور الاجتماع.</p>
<p>19-04-2021</p>	<p>19-04-2021</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Farah Nedal Yousef AL-Ansari Position: Dewan</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Farah Nedal Yousef AL-Ansari المنصب: ديوان</p>